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Sak PSHUMSAM 15/22 Orientering om den økonomiske situasjonen i Forskningsrådet 

Områdedirektør Jesper Werdelin Simonsen orienterte om den 
krevende økonomiske situasjonen Forskningsrådet står i, og hvilke 
vedtak det nye styret i Forskningsrådet har gjort. Deretter svarte han 
på spørsmål og kommentarer fra porteføljestyret.  
 
Porteføljestyret hadde følgende kommentarer:  

• I reduksjonen på 20 prosent i FRIPRO-tildelingen bør man 
skåne de unge forskerne. Dette bør være felles for de tre 
fagstyrene.  

• Vedtaket fra forrige møte om fordeling av midler ble gjort 
under andre forutsetninger (sak PS HUMSAM 9/22). Dette 
vedtaket må evt. omgjøres slik at Unge forskertalenter blir 
minst mulig skadelidende. Dette kan gjøres i samråd med de 
tre porteføljestyrelederne i FRIPRO.  

• Porteføljestyret burde blitt orientert på et tidligere tidspunkt, 
helst 1 eller 2 uker etter at revidert nasjonalbudsjett ble lagt 
fram. Selv om det ikke var så mye å orientere om på det 
tidspunktet, burde medlemmene fått orientering om hva 
dette betyr for deres ansvarsområder.  

• Det var møte med Forskningsrådets styre for lederne av 
porteføljestyrene 8. juni. Situasjonen oppleves som svært 
alvorlig for lederne og medlemmene av porteføljestyrene.  
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• Forskningsrådet bør gi god informasjon om framdriften i SFF-
tildelingen så snart som mulig. 

• Porteføljestyret bør kommentere den svært lave 
innvilgelsesprosenten på FRIPRO i forbindelse med høstens 
bevilgningsmøte. 

• Forskningsrådets tidligere praksis med likviditetshåndtering 
fungerte godt. Det var en brå overgang fra signaler om å få 
ned avsetninger til å få kontroll på manglende likviditet.  

 

 

 


